
 
Zápis z 27. zasedání zastupitelstva obce Doubice, 

  
konaného dne 7. září  2009 v úřadovně obecního úřadu 

 
 
 
 
 
Přítomní:  dle prezenční listiny přítomno: 7 (100%), p. Rezek omluvený pozdější příchod 
 
 

Program: 
 
 

1) Zahájení a návrh programu 
2) Kontrola plnění usnesení ZO 
3) Horní rybník, kaplička, Czech point - informace 
4) Došlá pošta a návrhy občanů 
5) Různé 
6) Usnesení 
7) Závěr 

 
ad 1) Zahájení a návrh programu      
 
Pan Schulz zahájil zasedání ZO v 16:02, přivítal přítomné členy ZO, konstatoval, že se zastupitelstvo 
obce sešlo v usnášeníschopném počtu (pan Rezek z úvodu jednání omluven) a navrhl jako zapisovatelku 
jednání paní Faixovou– schváleno všemi přítomnými členy ZO.  

ZO schválilo ověřovateli zápisu pány ing. Leška Bubíka a Miloslava Čapka, schváleno čtyřmi hlasy 
přítomných zastupitelů, pánové Bubík a Čapek se zdrželi hlasování. 
Pan Schulz přednesl návrh programu schůze, schválen všemi přítomnými zastupiteli. 

 
ad 2) kontrola plnění usnesení ZO 
Usnesení ZO byla průběžně plněna – konkrétně proběhla jednání o směně (resp. prodeji) pozemků mezi 
správou NP ČS (žádá o pozemky „genofondu“) a obcí (dostane pozemky pod „Penzionem u Matyáše“).  
Do obce též, s jistým zpožděním, dorazily odpadkové koše, jejichž nákup schválilo ZO již počátkem letní 
sezóny, a které byly úřadem obratem objednány.  
 

Ad 3) Horní rybník, kaplička, Czech Point 
 
Pan Schulz informoval ZO o tom, že byl dokončen projekt „Obnova Horního rybníka v obci Doubice“ a 
obci byla schválena dotace na tento projekt. Zároveň byla Ministerstvem pro místní rozvoj schválena 
dotace na projekt obnovy kapličky a Ministerstvem vnitra dotace na zřízení pracoviště Czech Point. 
Byla též pořízena projektová dokumentace na plánované opravy místních komunikací, kterou bude možné 
použít pro případné žádosti o dotace. 

 
 
Ad 4) Došlá pošta a návrhy občanů 
 
Pan Čapek tlumočil názory občanů na údržbu travnatých ploch v obci. Pan Jemelka na toto téma uvedl, že 
pozemky ve vlastnictví obce jsou pravidelně udržovány. O údržbě pozemků v pronájmu či ve vlastnictví 
jiných subjektů obec rozhodovat nemůže. Může jen upozorňovat nájemce či vlastníky, že by měli 
pozemky udržovat, ale zákonné prostředky, jak se „posekání trávy“ domoci, jsou omezené. Přesto se 
Obecní úřad pokusí oslovit nájemce či vlastníky pozemků, které nejsou udržovány, aby došlo k nápravě. 
 



Pan Máj požádal obec, aby zajistila opravu krytu obecní studny na pozemku p.č 1492/1. Byl tím pověřen 
místostarosta Břetislav Jemelka. 
 
Ad 5)  různé 
 

ZO projednalo a schválilo záměr prodeje (směny) pozemků p.č. 158/2 o výměře 3.942 m
2 

(trvalý travní 
porost); p.č. 311 o výměře 72 m

2  
(lesní pozemek) a p.č. 1986/2 o výměře 357 m

2 
(lesní pozemek). 

Směnou  za tyto pozemky by obec měla získat pozemky pod Penzionem u Matyáše. 
 
 
ad 6) usnesení 
 
  

Zo schválilo: 
 

zapisovatelku pani Janu Faixovou – jednomyslně 
ověřovatele zápisu pana ing. Bubíka a pana Čapka – čtyřmi hlasy, páni ing. Bubík a Čapek se 
zdrželi hlasování 
program – jednomyslně 
záměr prodeje (směny) pozemků p.č. 158/2 o výměře 3.942 m

2 
(trvalý travní porost); p.č. 311 o 

výměře 72 m
2  

(lesní pozemek) a p.č. 1986/2 o výměře 357 m
2 

(lesní pozemek) – jednomyslně 
usnesení - jednomyslně 
 
  
Zo bere na vědomí: 
pan místostarosta Břetislav Jemelka dohlédne na pořízení opravy zastřešení studně na pozemku 
1492/1. 
 
 
Ad 9) Závěr 

- pan Schulz poděkoval všem přítomným a ukončil zasedání ZO v 17:15 

- příští zasedání zastupitelstva obce bude v pondělí 5. října 2009 od 16:00 v budově OÚ. 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
Ing. Lešek Bubík                              Martin Schulz 

                        starosta obce 
 
 
 
Miloslav Čapek 
 
 
V Doubici 14. září 2009                 Zapsala: Jana Faixová 


